
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 19. september 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Samrådsspørgsmål AU
Mener ministeren, at det skaber gode vilkår for inklusionen i folkeskolen, når
klassekvotienterne stiger, jf. DLF’s undersøgelse af den kommunale budgetsi-
tuation på folkeskoleområdet 15/9-14, hvoraf fremgår, at de foreløbige bud-
getter i hver tredje kommune ser ud til at medføre en højere klassekvotient?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rosa Lund (EL).

På udvalgets vegne

Orla Hav
formand
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